
ZELENIC NIKAR!
Čeprav je v zadnjem času veliko naših dmžbenih naporov po-

svečenih boju za varstvo okolja, je prav ta boj večkrat še posebej
težaven, ker vsi ne upoštevajo dovolj širših dmžbenih interesov.

Znano je, da je v sklopu zgradbe
TVD Partizan Moste tudi športno
igrišče (10.000 kvadratnih metrov),
ki je hkrati tudi edina večja zelena
površina v osičju ljubljanskega in-
dustrijskega središča. TVD Partizan
Moste je v zadnjih letih vložil obilo
naporov, da bi s skromnimi sredstvi,
ki jih ima na voljo, preuredil telo-
vadnico in ob tem tudi zunanje
igrišče z namcnom, da bi oba ob-
jekta zaživela. Toda pri tem smo
naleteli na težave, ki jim sam uprav-
ni odbor, kot vse kaže, ne bo mogel
biti kos.

Podjetje za urejanje stavbnih
zeinljišč Soseska se je namreč od-
ločilo, da bi del igrišča ob TVD
Partizan Mostc zasedla s svojim pro-
jektom, gradnjo poslovno-stanovanj-
skega objekia. Pn Soseski sicer trdi-

jo — in to dokazujejo na papirju - ,
da gre samo za del igrišča, vendar je
na dlani, da tako velika stanovanj-
sko-poslovna zgradba ne zavzema
samo tistega dela prostoia, na katc-
rem stoji, temveč ,,zasužnji" tudi
dobršen del svoje bližnje okolice.
Praktično to pomeni, da bi TVD
Partizan Moste, in s tem seveda na
stotine moščanskih otrok in mla-
dine izgubilo prepotrebno igrišče,
najbolj industrijsko razviti del Ljub-
ljane pa življenjsko potrebno zeleno
površino.

TVD Partizan Moste je že pred
odločitvijo Soseske, da bi z novo
gradnjo zasedla del igrišča, naročil
osnutke načrtov za ureditev igrišča
v treh različicah. Osnutek je pred-
vsem navdušil odgovorne pri kra-
jevni skupnosti Moste, ki so nudili

vso moralno pomoč in zagotovili
tudi sredstva za projekt obnove
igrišča ob TVD Partizan Moste. Po-
tem pa se je kot strela z jasnega po-
javila Soseska s svojim zazidalnim
načrtom, ki očitno ni bil razgrnjen
pred širšo javnostjo. Soseska sedaj
išče soglasja za gradnjo povsod dru-
god, samo pri prizadetih ne.

Z namenom, da bi nastalo situa-
cijo rešili v splošno družbeno korist,
je upravni odbor TVD Partizan
Moste povabil predstavnike Soseske
na sestanek, vendar se ti niso od-
zvali. Ker so igrišču dnevi očitno
šteti, se je na zadnji seji upravnega
odbora TVD Partizan Moste for-
niiral posebni iniciativni odbor, v
katerem so razen pobudnikov še
predstavniki moščanske gimnazije,
TTKS, krajevne skupnosti Moste in
DPM Moste, ki bo skušal rešiti, kar
se rešiti sploh še da.
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